
Rondvraag Progressief Westerveld n.a.v. door wethouder De Haas 
gepresenteerde plannen m.b.t. “Duurzame landbouw en 
gewasbeschermingsmiddelen”

Aanleiding
In de brief van het college van 18 december 2019 wordt gemeld dat de gemeente het 
ROL opdracht heeft gegeven om een onderzoek te doen naar resistente 
bollenrassen, zodat geen of minder bestrijdingsmiddelen nodig zijn.

De fractie heeft hierover de volgende vragen aan het college: 

- Heeft het ROL hierom gevraagd, of is het initiatief van de gemeente 
uitgegaan?

- Kan de raad inzicht krijgen in de onderzoeksopdracht?
- Wat verwacht het college van dit onderzoek?
- In hoeverre is dit onderzoek nieuw en anders dan wat het ROL toch al doet en 

deed?
- Welk bedrag betaalt de gemeente hiervoor aan het ROL en is ondersteuning 

met gemeentelijke middelen noodzakelijk omdat het ROL niet in staat is dit 
onderzoek zelf te bekostigen?
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